

من نحن مبادوناً وعملاً

Who we are Our ideals and approach

**أكاديمية DW هي مؤسسة ألمانية
رائدة لتطوير وسائل الإعلام الدولية**

**DW Akademie is Germany's leading
organization for
international media development.**

مبادوناً

Our ideals

نحن مؤمنون بأن الإعلام المستقل والمسؤول أمر لا غنى عنه في كل أنحاء العالم وبناءً على خلفية التاريخ الألماني، من المهم بالنسبة لنا أن يتمكن كل إنسان من التعبير عن رأيه بحرية وأن تكون لديه الفرصة للحصول على معلومات مستقلة ونحن نرى أن هذا شرطاً أساسياً من شروط تحقيق السلام والديمقراطية.

We believe that independent media and responsible journalism are essential worldwide. Given Germany's history, we believe that people should be able to freely express their views and have access to independent sources of information. We consider this to be an important prerequisite for peace and democracy.

عملنا

Our approach

نحن ندعم عملية تطوير نظم إعلامية مستقلة تتمتع بالشفافية والجودة وقادرة على المنافسة ونساعد في إعادة بناء المؤسسات الإعلامية بعد الأزمات والصراعات ونساهم في تدريب الإعلاميين المحترفين في جميع أنحاء العالم.

We support the development of independent, transparent media systems, quality journalism and media expertise. We help rebuild media in post-crisis and post-conflict environments and contribute internationally to the advanced training of media professionals.

نحن نحترم الهوية الثقافية لشركائنا ونعمل بشكل وثيق معهم لوضع تفاصيل مشاريعنا المشتركة ومن المهم لنا أن تكون هذه العملية مبتكرة ومتجددة وتفاعلية ونابعة من الواقع العملي نعتبر أن عملنا نجح عندما يتمكن شركاؤنا بأنفسهم من تحقيق التغييرات والإصلاحات التي يريدونها.

We respect the cultural identity of our partners and work closely together in designing our projects. It is important for us that these projects are practice-oriented, interactive and innovative. We consider our work to be successful when our partners seek change and are able to follow through with reforms.